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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till närings- och innovationsminister Mikael Damberg (S)

2014/15:298 Nya ägardirektiv för Vattenfall AB

Inför valet 2014 gavs besked från regeringens partier att man ville ta fram och 
ge det statliga bolaget Vattenfall AB nya ägardirektiv. Under hösten 2014 
tillsattes en statsrådsgrupp innehållande statsråden Damberg, Baylan, Romson 
och Bolund, som hade i uppgift att arbeta fram nya ägardirektiv. Sedan dess har 
inget hänt. Det är därför olyckligtvis oklart vad regeringen vill med styrningen 
av detta viktiga bolag.

Mot bakgrund av ovanstående vill jag fråga närings- och innovationsminister 
Mikael Damberg:

 

Kommer ministern och regeringen att ta fram förslag till nya ägardirektiv för 
Vattenfall AB och när kan riksdagen räkna med att kunna fatta beslut om 
desamma?

………………………………………

Lars Hjälmered (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2015-03-12
Besvaras senast
2015-03-25 kl. 12.00


